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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Miedźno  

odbytego w dniu 16 września 2014r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zdzisław Bęben – przewodniczący 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada – członek 

4. Janina Antczak – członek 

5. Mirosław Oziembała – członek 

6. Grażyna Gorzałka – członek 

7. Marcin Sznober - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór – Wójt 

2. Piotr Derejczyk – Sekretarz 

3. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady 

4. Teresa Ściebura – Skarbnik 

5. Zbigniew Ciesielski – Zastępca Wójta 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Kontrola wydatków rezerwy budżetowej za I półrocze 2014 r. 

3. Kontrola zawartych umów z podmiotami zewnętrznymi (rozliczenia). 

4. Kontrola efektywności zagospodarowania czasowo wolnych środków na rachunkach 

bankowych (lokaty bankowe). 

5. Kontrola wydatków związanych z budową kanalizacji. 

6. Kontrola funkcjonowania ujęcia wody w Mokrej za lata 2012 – 2013. 

7. Sprawy różne 

8. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 
Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Zdzisław Bęben, informując jednocześnie o możliwości 

zgłaszania zmian do porządku obrad.  

Wobec braku propozycji zmian porządek obrad poddano pod głosowanie: 

 głosów „za”   - 7 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 2. 

Skarbnik poinformowała, że rezerwa w budżecie na 2014 rok została zaplanowana  

w wysokości 88.000,00 zł. Rezerwa ogólna wynosi 40.000,00 zł, a rezerwa celowa  

na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego 48.000,00 zł. 

Środki rezerwy wydatkowano na: pomoc dla rodziny z Ostrów nad Okszą, zapomogę  

dla rodziny z Izbisk, organizację imprezy dla osób niepełnosprawnych, opłatę adiacencką  

dla OSP Kołaczkowice, zawody strażackie dla OSP Miedźno, dotację dla powiatu 
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kłobuckiego na Powiatowy Serwis Informacyjny dotyczący ostrzeżeń meteorologicznych  

i zarządzania kryzysowego. 

Radna Gorzałka powiedziała, że rodzina z Ostrów nad Okszą ma ciężką sytuację finansową. 

Wójt w kwestii organizacji imprezy dla osób niepełnosprawnych powiedział, że środki były 

wydatkowane przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. W spotkaniu wzięły udział osoby 

niepełnosprawne, a oprawę artystyczną zapewniła młodzież z Gminnego Ośrodka Kultury. 

Przewodniczący Bęben powiedział, że pozostało jeszcze 66.500,00 zł rezerwy. 

Skarbnik przypomniała, że w kwocie tej są też środki na zarządzanie kryzysowe.  

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt. 3. 

Komisja zapoznała się z rejestrem umów zawartych w bieżącym roku. 

Radny Sznober zapytał o umowę na wykonanie ewidencji  dróg gminnych. 

Zastępca Wójta Ciesielski odpowiedział, że opracowywana jest mapa referencyjna dróg 

gminnych. Każda droga będzie miała założoną książkę, w której będzie m. in. pomiar drogi, 

oznakowanie. Dodał, że przeglądy dróg powinny być przeprowadzane corocznie, a co 5 lat 

przegląd szczegółowy. 

Przewodniczący Komisji zapytał ile będzie kosztowało opracowanie. 

Zastępca Wójta Ciesielski odpowiedział, że 41.913,48 zł. Dodał, że w późniejszym czasie 

będą koszty przeglądów. 

Radny Sznober zapytał skąd jest firma opracowująca ewidencję. 

Zastępca Wójta Ciesielski odpowiedział, że z Warszawy.  

 

Ad. pkt. 4. 
Skarbnik powiedziała, że plan finansowy zakładał wypracowanie 17.000 zł z lokat bankowych 

środków czasowo wolnych. Poinformowała, że na 30 czerwca br. uzyskano kwotę 18.139,96 zł.   

 

Ad. pkt. 5. 

Komisja zapoznała się z wydatkami poniesionymi na budowę kanalizacji w 2014 r. 

Skarbnik powiedziała, że kwoty poniesione za budowę kanalizacji są rozbite proporcjonalnie  

do czasu. 

Radny Zawada zapytał czy kanalizacja przy ul. Konopnickiej w Miedźnie została „odebrana”. 

Wójt potwierdził. Dodał, że gmina oczekuje na mapy inwentaryzacyjne z Powiatowego 

Ośrodka Dokumentacji Geodezyjno – Kartograficznej w Kłobucku. Dodał, że nie ma jeszcze 

pozwolenia na użytkowanie. 

Radny Zawada zapytał czy są problemy z wybudowaną kanalizacją.  

Wójt odpowiedział, że na 3 przyłączach były źle zamontowane kolanka, ale zostało to 

poprawione. 

 

Ad. pkt. 6. 
Komisja zapoznała się zestawieniami przychodów i kosztów dotyczącymi funkcjonowania ujęcia 

wody w Mokrej za lata 2012 – 2013. 

Przewodniczący Rady zapytał co należałoby zrobić, aby woda na terenie gminy była tańsza. 

Wójt powiedział, że gmina może wystąpić ze Związku Komunalnego Gmin ds. Wodociągów 

i Kanalizacji. 

Przewodniczący Rady powiedział, że mieszkańcy powinni wiedzieć dlaczego tyle płacą za 

wodę. 

Radny Sznober powiedział, że ujęcie wody w Mokrej powinno być prowadzone przez gminę 

do czasu wybudowania kanalizacji. Dodał, że później może zostać przekazane Związkowi 

Komunalnemu. 
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Przewodniczący Komisji powiedział, że im dłużej ujęcie wody w Mokrej będzie na stanie 

gminy, tym więcej napraw sieci będzie przeprowadzonych. 

Wójt powiedział, że Związek Komunalny musi przejąć ujęcie wody w Mokrej, bo do tego 

został powołany. 

Przewodniczący Komisji zapytał o wydatki poniesione na ujęcie wody w bieżącym roku. 

Wójt odpowiedział, że poniesiono wydatki za: prace serwisowe na ujęciu wody, przegląd 

hydrantów, pompę dozującą, montaż studni betonowej oraz zabudowę regulatora ciśnienia na 

wodociągu wraz z zasuwami odcinającymi.  

Przewodniczący Komisji dodał, że wynika z tego, iż wydatki wyniosły ponad 20.000,00 zł. 

 

Więcej zapytań i wniosków nie zgłoszono.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokolant   Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

(-) Aleksandra Bernaś   (-) Zdzisław Bęben 

 


